



5D4N MACAU / ZHUHAI / SHENZHEN



5天4晚 澳门、珠海、深圳

2 To Go

Validity: 2017



DAY01 SINGAPORE / MACAU

Meet the group at Macau Airport, check in the hotel.

第一天 新加坡/澳门

澳门机场接团, 入住酒店。

DAY 02 MACAU / ZHUHAI

(B / L)

After Breakfast, visit Ruins of St Paul, Bishop hill (outside view), Guanyin Temple, Casino, and transfer to Zhuhai and check-in the hotel.

第二天 澳门/珠海

(早 / 午)

早餐后, 游览大三巴牌坊, 妈祖庙, 赌场, 随后前往珠海入住酒店。

DAY 03 ZHUHAI / SHENZHEN

(B / L)

After breakfast, visit Lovers Road, Fisher girl Statue, Herbs store, Stone Park (Exclude cable car), Silk Exhibition Center (or Jewelry) , White Lotus Cave, Shopping at Gongbei underground Mall, transfer to Shenzhen and check-in at the hotel. Then go to DMD Food City, find your own taste (Include \$25 food coupon), there is Japan Food (Own Expense), Korea Food, Vietnam Food etc.....also you can find many Chinese food here, include Sichuan style, Hunan style, Guangdong style etc.....

第三天 珠海/深圳

(早 / 午)

早餐后参观情侣路, 渔女像, 宝树堂, 石景山公园 (不含缆车), 丝绸展览中心, 白莲洞, 拱北地下商城, 前往深圳。每人赠送价值 25 元的东门町美食券, 于东门町美食城大饱口福。这里汇聚了日本风味、越南风味、韩国风味等各国美食, 如果你想尝尝中国特色, 这里也有川菜、湘菜、粤菜, 满足你对美食追求, 尽享各种美味。整个东门町美食城以古建筑为特色, 享受美食的同时, 也可一览中国古建筑美景。

DAY 04 SHENZHEN

(B / L)

After Breakfast, visit Mineral Museum, Lotus Hill Park, and Shenzhen Bay Park. After lunch, visit Splendid China, Culture Village.

第四天 深圳

(早 / 午)

早餐后参观地矿博物馆, 深圳湾公园、莲花山公园; 午餐后参观小人国、民俗村。

DAY 05 SHENZHEN / SINGAPORE

(B)

After breakfast, enjoy the free time before departure, then transfer to airport and fly towards your sweet home.

第五天 深圳/新加坡

(早)

早餐后自由活动, 直至送广州机场返回温暖的家。

团号: FIT-2017-12	TRP / TWN	SGL	CHT	CWB	CNB
DAILY DEPARTURE - GV 02	418	558	418	418	348
MFM Hotel Surcharge on FRI: ADD \$50 per pax // SAT: ADD \$80 per pax					
Land Tour Block Out: 02-05 Apr / 14-16 Apr / 30 Apr - 03 May					

Update: 150217

PACKAGE INCLUDES: (B200 A&C)

- Return Air Ticket **SIN/MFM // SZX/SIN** by Tiger Airways (TR)
- 1N stay at **MFM** - POUSADA MARINAINFANTE HOTEL or similar 皇庭海景酒店或同级准 4*
- 1N stay at **ZHU** - SILVER ART HOTEL or similar 银座艺术酒店或同级准 4*
- 2N stay at **SZX** - JUNTING HOTEL / LEE GARDEN INN or similar 骏庭酒店、丽苑酒店或同级准 4*
- Return Hotel/Airport Transfer by SIC
- 4 Breakfast / 3 Lunch
- Sightseeing tour as per itinerary with Chinese Speaking Guide

PACKAGE EXCLUDES:

- Compulsory Tipping for Guide & Driver: RMB125 per person @ Guangzhou
- Airport Tax: S\$60 - subject to change

